



POLITEKNIK KOTA KINABALU

KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : TENDER BAGI MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENGUJIGUNA, DAN MENTAULIAH PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN DI KOLEJ KOMUNITI PAPAR.

JENIS TAWARAN : Terbuka

KOD BIDANG :

Kod Bidang	Bidang	Sub Bidang	Pecahan Sub Bidang
21 01 05	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	TELECOMMUNICATION/NETWORKING-SUPPLY PRODUCT,INFRASTRUCTURE, SERVICES INCLUDING MAINTENANCE
21 01 01	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	HARDWARE (LOW END TECHNOLOGY)
21 01 02	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	HARDWARE (HIGH END TECHNOLOGY)

TARIKH MULA TAWARAN : 16/12/2024

TARIKH TUTUP TAWARAN : 10/01/2025

TEMPOH SAH LAKU : 180

LOKALITI :

Semua Negeri

Pembekal yang berminat adalah diwajibkan hadir ke sesi lawatan tapak dan taklimat pada ketetapan berikut:

Perincian Taklimat

Perihal	Tarikh / Masa	Lokasi	Pegawai Penyelaras	Kehadiran Maksima
TENDER BAGI MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENGUJIGUNA, DAN MENTAULIAH PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN DI KOLEJ KOMUNITI PAPAR. * Sila Rujuk Lampiran A didalam Dokumen Tawaran bagi Syarat dan Dokumen yang diperlukan semasa hadir taklimat.	20/12/2024 02:00 PM	DEWAN KULIAH UTAMA, BANGUNAN CORE A, ARAS 2 , POLITEKNIK KOTA KINABALU, KOTA KINABALU, 88460 KOTA KINABALU, SABAH	PUAN DARNI BINTI MOHAMED YUSOFF	2

Syarikat/Firma/Koperasi/Pemilikan Tunggal hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi melalui Sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.4% (kosong perpuluhan empat peratus) mengikut setiap nilai invois yang dikemukakan kepada Kerajaan tertakluk kepada had maksimum RM 4,800.00 (Ringgit Malaysia : Empat Ribu dan Lapan Ratus) bagi invois yang bernilai RM 1.2 juta (Ringgit Malaysia : Satu Juta Dua Ratus Ribu) atau lebih.

SYARAT DAN DOKUMEN YANG DIPERLUKAN SEMASA TAKLIMAT TENDER

TAJUK : TENDER BAGI MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENGUJIGUNA, DAN MENTAULIAH PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN DI KOLEJ KOMUNITI PAPAR. (QT24000000034688)

TARIKH : 02 Januari 2025

MASA : Pendaftaran – 9.00 pagi

Taklimat – 9.30 pagi

1. DOKUMEN ASAL KAD PENGENALAN PEMILIK SYARIKAT BESERTA SALINAN
[Penama dalam Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan (MOF) sahaja dibenarkan menghadiri taklimat tapak. (wakil TIDAK dibenarkan)].

2. SIJIL ASAL BESERTA SATU (1) SALINAN BAGI MANA-MANA DOKUMEN YANG BERKAITAN SAHAJA) :-

- Salinan Lesen Berniaga DBKK atau Pejabat Daerah.
- Sijil Pendaftaran Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM).
- Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan (MOF).

* SEMUA Sijil/Lesen tersebut hendaklah masih dalam tempoh sah diperakukan sekurang-kurangnya TIGA (3) bulan dari tarikh tutup iklan.

* Sila bawa Cop Syarikat untuk kegunaan semasa pendaftaran.

*Syarikat yang gagal mengemukakan sijil-sijil tersebut tidak akan dibenarkan mengikuti taklimat/lawatan tapak ini.